

GUY BERRYMAN



Guy Berryman, musicien et producteur, est membre du célèbre groupe Coldplay. Mais un talent peut en cacher un autre et Guy collectionne les automobiles, en amateur très éclairé. Avec sa formation d'ingénierie mécanique, il est particulièrement fasciné par les sportives italiennes peu connues des années 50, 60, et 70, sans négliger les marques de renom comme Ferrari et Abarth. Dans son propre atelier, il privilégie l'authenticité, appuyé sur une collection de documents, photos et magazines qu'il enrichit toujours avec passion. Un artiste, mordu d'autos anciennes, que ne pouvait laisser passer Chantilly Arts & Elegance Richard Mille...

Guy Berryman is famous as a musician, producer and member of the very successful music group Coldplay. Nevertheless a talent can conceal another one... Indeed Guy also is a great fan and connoisseur of automobiles! With a background in mechanical engineering, he collects unusual Italian sports cars from the 1950's, 60's and 70's, as well as more well-known Ferraris and Abarths. He has his own restoration workshop where he focuses on sympathetic and preservation style work where possible and to aid this he is also an enthusiastic collector of historical documents, photographs and periodicals. A talented artist fond of classic cars, he was somebody Chantilly Arts & Elegance Richard Mille could definitely not miss...